
Нермина Заимовић-Узуновић  

Питања постављена Министарству спољне трговине и економских односа БиХ: 

1. “Зашто је прекинут и када ће бити настављен планирани рад у оквиру пројекта 

ЕнвиС у Републици Српској који је од интереса за државу и за ентитете? 

2. Које су посљедице за добијање будућих пројеката из фондова ИПА-е и јачање 

структуре за привлачење средстава за рјешавање проблема заштите животне 

средине ако се реализује ЕнвиС пројекат а не изгради институционална подршка 

за прихватање правне тековине ЕУ (acquis communautaire) из области заштите 

животне средине? Познато је да се готово трећина цјелокупне правне тековине 

ЕУ односи на законодавство из области заштите животне средине. 

3. У случају да се настави пројекат ЕнвиС, како институције ентитета, Брчко 

Дистрикта и Министарства спољне трговине и економских односа БиХ 

планирају да организују прихватање правне тековине из области заштите 

животне средине?” 
 


